
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 22-09-28 kl. 18:00-19:30  

Plats: Kastetvägen hemma hos Henrik 

 

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se)  

Frida Lyckehav (fridalyckehav@gmail.com) Anmält förhinder 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Glenn Josefsson. 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll. 

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll. 

4. Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen. 

5. Ekonomi 

a. Kassan är i dag 424 824,4 kr. Styrelsen godkänner redovisningen. 
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6. Skogshuggarna 

a. Styrelsen beslutar att skogshuggarna får arbeta för 80000 kr. I det inkluderar 

röjning av alla vägar och grönområden inom vårt skötselområde.  

7. Utbildning till Styrelsen.  

a. Styrelsen beslutar att skicka Henrik, Per och Jan-Ove på REV-utbildning 

onsdagen den 2 november i Vänersborg. REV håller denna kurs tillsammans med 

Trafikverket. Kursen ger dig som styrelseledamot i en vägförening en bra grund att stå på i arbetet med 

din förening/samfällighet. Du får bland annat lära dig om förrättning, regelverk, grunderna i 

föreningskunskap, vägteknik samt Trafikverkets bidrag.  

8. Fartsänkande åtgärder i området.  

a. Styrelsen beslutar att komplettera guppen med stödkanter i grus. Totalt max10 

000kr. 

b. Pollarna som blev över från Västra Sundskogsvägen är nu fria att använda vid 

Byhagsvägen där önskemål finns att sätta upp dem. Styrelsen beslutar att 

boende på gatan får bestämma gemensamt var dessa skall placeras. 

c. Framtida fartgupp planeras i samband med att asfaltslager nr 2.  

d. Speglar: 3 speglar är inköpta och kommer placeras ut på följande platser. 

Styrelsen beslutar att 1. Ersätta trasig spegel vid Östra 

Sundskogsvägen/Byhagsvägen. 2. Ny placering vid Korsningen Lilla 

Sundskogsvägen/Östra Sundskogsvägen samt vid Östra Sundsskogsvägen 1.  

9. Betesmarken 

Information: Betesmarken är godkänd av kommunen och finns som bilaga till 

protokollet. Se längs ner i detta dokument.  

10. Uddevalla energi 

a. Information: En garantibestiktningspunkt kring Östra Sundskogsvägen 43 

håller på att åtgärdas varför belysningen på gatan kommer vara släkt vissa 

kvällar.    

11. Brygg-grupp.  

a. Frågan bordlagd till nästa möte.  

12. Städdag 8/10 mellan kl 10 till 14. Information går ut via facebook och mail samt skylt 

har suttit på affären. 

a. Vi samlas vid affären kl 13:00 för korv och bröd. Sara ställer frågan om 

ansvariga för grillen i Facebookgruppen. 



b. Styrelsen beslutar att köpa in följande materiel. 6 krattor, piasavakvastar och 

ogräshacka samt en asfaltsraka och en låda soppåsar. Per kontrollerar om det 

går beställa korv och bröd via 24/7.   

13. Nästa styrelsemöte 22-11-16 kl 18 hos Michael. 

Sara Ejnell Svensson Ordförande____________________ 

 Glenn Josefsson Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare  ____________________ 

 

Bilaga 1.  

Protokoll Samhällsbyggnadsnämnden 

2022-08-30 
§ 285 Dnr SBN 2022/00407 

Forshälla-Sund 1:8, omvandling från skog till bete 
Sammanfattning 
Uddevalla kommun äger fastigheten Forshälla-Strand 1:8 på Sundsstrand där 120 

bostadstomter har växt fram sedan 2013. Området mellan bostadsområdet och vattnet är 

enligt Skogsstyrelsen klassat som skog. Området avverkades i samband med att området 

skulle bebyggas men det finns krav på att det ska återplanteras med skog. 

Samfällighetsföreningen i bostadsområdet har inkommit med önskemål om att marken ställs 

om till bete och de vill arrendera marken för ändamålet fårbete. Samhällsbyggnad är positiva 

till att området betas i stället för att det planteras skog i området. Alla tillstånd som krävs för 

att omvandla från skog till bete är sökta och beviljade. 
Kostnaden för omställning av marken uppgår till cirka 150 000–200 000 kronor och innebär 

röjning av sly och inhägnande av beteshagar. Att ställa om marken till naturbete skulle 

kunna kompensera för den jordbruksmark vi planerar att ta i anspråk för vid utbyggnationen 

av skola på Skäret. 

Ett arrendeavtal kommer att tecknas med Sundsstrands vägförening för områdets skötsel 

och drift. Föreningen kommer att kunna ha får betande från och med sommaren 2023. Alla 

träd som sparades efter avverkningen kommer att vara kvar och kommunen kommer att 

ställa krav på föreningen i arrendeavtalet hur marken ska skötas. Området ska betas av får, 

tillgängligheten till området ska inte försämras och självstängande grindar ska finnas vid alla 

befintliga stråk och passager. 
Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämndens tjänsteskrivelse, 2022-08-15 
Samråd enligt miljöbalken för omläggning av skogsmark till betesmark på fastigheten 

Forshälla-Sund 1:8, 2021-05-03 
Strandsskyddsdispens för beteshagar och grindar, Forshälla-Sund 1:8, 2021-07-02 

Länsstyrelsen godkänner kommunalt beslut om strandskyddsdispens, 2021-07-07 
Yrkanden 
Roger Johansson (L), Henrik Sundström (M), Kenneth Engelbrektsson (S) och Torun 

Elgebäck (C) yrkar bifall till förslaget i handlingarna 

Beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar 



att genomföra omställning av skog till bete inom fastigheten Forshälla-Sund 1:8 samt 

arrendera ut marken för bete. 

 

 


